

Date: 26/06/2025

التاريخ : 2025/06/26

To our esteemed shareholders and investors

<u>Subject: Disclosure Regarding the</u> <u>Resumption of Trading on the Company's</u> <u>Shares</u>

Dear Sir,

Further to the previous disclosure issued by **ADX** regarding the suspension of trading on the shares of Union Insurance Company and following the temporary suspension of trading during 25 and 26 June 2025 to complete the procedures related to the company's capital reduction, we hereby inform you that trading will resume on Monday, 30 June 2025, based on the new capital of AED 230,000,000.

This step is part of the company's capital restructuring plan, aimed at enhancing its financial efficiency and supporting the achievement of its strategic objectives. السادة / المساهمين والمستثمرين المحترمين

الموضوع: إفصاح بشأن استئناف تداول أسهم الموضوع: إفصاح بشأن استئناف

تحية طيبة وبعد ،،،

إلحاقًا بالإفصاح السابق الصادر عن السوق والمتعلق بوقف التداول على أسهم شركة الاتحاد للتأمين، وبعد الإيقاف المؤقت لتداول أسهم الشركة خلال يومي 25 و26 يونيو 2025، وذلك لاستكمال الإجراءات المتعلقة بتخفيض رأس مال الشركة، نُفيدكم بأنه سيتم استئناف التداول على أسهم الشركة اعتبارًا من يوم الإثنين الموافق 30 يونيو 2025، بناءً على رأس المال الجديد البالغ 230,000,000 درهم.

ويأتي هذا الإجراء ضمن خطة إعادة هيكلة رأس مال الشركة، بما يعزز من كفاءتها المالية وبدعم تحقيق أهدافها الاستراتيجية.

Best Regards, Ramez Abouzaid Chief Executive Officer



وتفضلوا بقبول الإحترام رامز أبو زيد الرئيس التنفيذي

Head Office: PO Box 119227 Dubai, UAE Toll Free: 800 UIC4U (84248) info@unioninsurance.ae www.unioninsurance.ae شرکة خاضعة لأحکام قانون شرکات ووکلاء التأمين رقم ٦ لسنة ٢٠٠٧ (رقم الترخيص ٢٧) Registered in accordance with the Insurance Companies Agents Law No. 6 for 2007 (Licence No. 67)

